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 Protokół Nr 3/2022 

z posiedzenia Rady Społecznej  

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kępnie, 

które odbyło się w dniu 14 czerwca 2022 roku o godz. 11:30.  

 

w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Robert Kieruzal – Przewodniczący RS SPZOZ  - nieobecny 

2. Bogumiła Lewandowska- Siwek – Z-ca Przewodniczącego RS SPZOZ 

3. Alicja Śniegocka – Przedstawiciel Wojewody Wielkopolskiego  

4. Piotr Hołoś - nieobecna 

5. Irena Sadek - nieobecna 

6. Adam Kopis  

7. Danuta Froń - nieobecna 

8. Adam Staszczyk  

9. Grzegorz Hadzik  

10. Roman Wojtysiak  

11. Beata Andrzejewska – Dyrektor SPZOZ  

oraz  

1. Andżelika Możdżanowska – Poseł do Parlamentu Europejskiego - zdalnie 

2. Zbigniew Bera – Z-ca Dyrektora ds. Medycznych 

3. Marika Możdżanowska – Z-ca Dyrektora ds. Infrastruktury i Inwestycji 

4. Anna Rosowska- Główna Księgowa SPZOZ  

5. Barbara Mencel - Pielęgniarka Naczelna 

6. Ewa Nowak – przedstawiciel  Związku Zawodowego Pielęgniarek i Położnych 

7. Agata Sztucka – protokolant 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia, przedstawienie i przyjęcie porządku obrad  Rady Społecznej SPZOZ  

            w Kępnie. 

2. Stwierdzenie dotyczące prawidłowości zwołania Rady i zdolności do podejmowania uchwał. 

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Rady Społecznej SPZOZ  w Kępnie z dnia 21 marca 2022 r. 

4. Informacja z realizacji planu finansowego, w tym inwestycyjnego SPZOZ w Kępnie za rok 2021. 

5. Omówienie bieżącej sytuacji finansowej i działalności SPZOZ w Kępnie. 

6. Podjęcie uchwał: 

- w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie rocznego sprawozdania z planu finansowego, w tym 

planu inwestycyjnego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kępnie za rok 

2021; 

- w sprawie wyrażenia opinii w sprawie zatwierdzenia planu finansowego, w tym planu 

inwestycyjnego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kępnie na rok 2022. 

7. Dyskusja, wnioski i wolne głosy. 

8. Zakończenie posiedzenia. 

 

1. Posiedzenie otworzyła Pani Bogumiła Lewandowska – Siwek Zastępca Przewodniczącego RS SPZOZ.   

      Przedstawiła proponowany porządek obrad i poddała go pod głosowanie. Porządek obrad przyjęto 

jednogłośnie.  

 

2. W punkcie drugim Pani Bogumiła Lewandowska – Siwek - Zastępca Przewodniczącego Rady 

Społecznej SPZOZ stwierdziła prawidłowość zwołania posiedzenia – posiedzenie zwołane zgodnie  

z terminami i zasadami określonymi w załączniku do uchwały Rady Powiatu Kępińskiego z dnia  

17 kwietnia 2012r. w sprawie zatwierdzenia Regulaminu Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego 
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Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kępnie. Posiedzenie zwołano na wniosek dyrektora SPZOZ z dnia  

6 czerwca 2022r.    

Następnie Bogumiła Lewandowska – Siwek - Zastępca Przewodniczącego RS SPZOZ stwierdziła 

zdolność Rady do podejmowania uchwał - obecnych na posiedzeniu 6 członków – uchwały 

podejmowane są zwykłą większością głosów w głosowaniu jawnym przy obecności co najmniej 3/5 

składu Rady. 

 

3. W punkcie trzecim Rada jednogłośnie przyjęła protokół z posiedzenia z dnia 21 marca 2022 r.  

 

4. W punkcie czwartym Pani Beata Andrzejewska – Dyrektor SPZOZ w Kępnie przedstawiła informacje   

z realizacji planu finansowego, w tym inwestycyjnego SPZOZ w Kępnie za rok 2021.  

Przestawiona została prezentacja stanowiąca załącznik do protokołu. Po prezentacji głos zabrał Pan 

Adam Kopis, który odniósł się do sytuacji finansowej SPZOZ w Kępnie. Wskazał, że dzisiaj sytuacja 

wygląda dużo lepiej  w porównaniu z sytuacją przedstawioną  na pierwszym spotkaniu Rady 

Społecznej SPZOZ w Kępnie 

5.  Pani Andżelika Możdżanowska – Poseł do Parlamentu Europejskiego przyznała, że z ogromną 

przyjemnością patrzy się na przedstawione wyniki finansowe, które napawają optymizmem.  

Stwierdziła, że perspektywy czasu chyba każdy ma wewnętrzne poczucie satysfakcji, że przy 

decyzjach trudnych, a były takie na przestrzeni ostatnich lat, kiedy odbywały się  posiedzenia Rady 

Społecznej naszego Szpitala, bo wszyscy czują się za niego odpowiedzialni, przy pełnym 

zaangażowaniu wszystkich samorządów na czele z organem prowadzącym, ale także przy trudnych 

decyzjach Dyrekcji Szpitala, przy zmianach i przy tych wyzwaniach, które niejednoznacznie często 

zaskakiwały – to jest kierunek, który przyjmowany jest dzisiaj z ogromną satysfakcją.  

Pani Andżelika Możdżanowska w swojej wypowiedzi podkreśliła, że Powiat Kępiński jest w czołówce 

pozyskiwania inwestycji ze środków zewnętrznych, co przyczyni się do dobrej obsługi pacjentów. 

Dyrektor SPZOZ w Kępnie podziękowała Pani Andżelice Możdżanowskiej –  Poseł do Parlamentu 

Europejskiego za wsparcie i gotowość do pomocy oraz podziękowania złożyła Zarządowi. 

Pani Andżelika Możdżanowska – Poseł do Parlamentu Europejskiego podziękowała wszystkim 

Włodarzom za współorganizację, zauważając, że są często różne zdania i potrzeby inwestycyjne  dla 

każdego ogromne, a jednak każdy potrafi odpowiedzialnie podjąć decyzję, że ten Szpital nie jest 

szpitalem Powiatu, czy też nie jest szpitalem konkretnej jednostki prowadzącej tylko jest szpitalem 

nas wszystkich, bo  pacjenci są w całym powiecie. A widzimy, że pacjenci do nas ochoczo przybywają 

z różnych województw nad czym też pracujemy.  

 Pani Andżelika Możdżanowska poinformowała, że ma doświadczenie we współpracy z innymi 

szpitalami powiatowymi i to nie zawsze tak wygląda. Samorządy powiatowe chciałyby, żeby 

współfinansować szpitale, ale jednak nikt takiego organu jak Społeczna Rada ZOZ-u  

z zaangażowaniem Włodarzy lokalnych, okolicznych, sąsiednich samorządów już nie proponuje.  

To pokazuje współpracę i wzajemne zaufanie do siebie. 

 

Pani Bogumiła Lewandowska-Siwek zadała pytanie dotyczące wzrostu wynagrodzeń – rok poprzedni 

miał koszt wynagrodzenia 24 mln, zwiększyły się o 6 mln. Czy to są wynagrodzenia podwyżki dla 

pielęgniarek?  

Dyrektor SPZOZ w Kępnie wyjaśniła, że jeśli chodzi o tą różnicę,  to są to wynagrodzenia głównie  

covidowe za pracę w epidemii.  Wyjaśniła, że było to 7 mln zł.  

Zrealizowane zostały też wszystkie podwyżki ustawowo obowiązujące SPZOZ w Kępnie, właśnie 

w zakresie także grupy zawodowej pielęgniarek i położnych. 

Pani Bogumiła Lewandowska- Siwek zauważyła, że bardzo wzrosły przychody operacyjne o niecałe  

5 mln,  co też jest związane z działaniem covidowym.  
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6. W punkcie piątym Pani Beata Andrzejewska – Dyrektor SPZOZ  w Kępnie przedstawiła informacje             

 dotyczące bieżącej sytuacji finansowej i działalności SPZOZ w Kępnie.   

     Przedstawiona została szczegółowa prezentacja za cztery miesiące roku 2022, która stanowi załącznik 

     do protokołu. 

Podczas omawiania prezentacji głos zabrały Pani Barbara Mecel – Pielęgniarka Naczelna oraz Pani 

Ewa Nowak -  przedstawiciel Związku Zawodowego Pielęgniarek i Położnych wyjaśniając przyczyny 

niedoborów kadrowych pielęgniarek i położnych. 

 

Pan Zbigniew Bera – Zastępca Dyrektora ds. Medycznych przedstawił informacje dotyczące 

Konferencji – III Wrocławskie Sympozjum Pielęgniarek Operacyjnych, której SPZOZ w Kępnie był 

współorganizatorem.  

Następnie poinformował, że ćwiczenia RENENEGADE/SAREX-22 dotyczące ratowania ludzi w różnych 

zagrożeniach były nadzorowane w sensie medycznym przez personel ratowników z SPZOZ w Kępnie, 

mimo, że dotyczyło to działalności Szpitala w Kaliszu, Ostrowie Wlkp., Ostrzeszowie i w Kępnie. 

Pan Miron Leśniarek był głównym koordynatorem. Przed tymi ćwiczeniami 8 maja 2022 r. w Kobylej 

Górze odbył się Wielki  Piknik Służb, który spotkał się z dużym zainteresowaniem. Przez kolejne 3 dni 

odbywały się ćwiczenia RENEGADE. Zaprezentowany został  film oraz zdjęcia. 

Zdjęcia na filmie dotyczące pomocy medycznej zostały wykonane w Szpitalu w Kępnie. 

 

Rada Społeczna SPZOZ podjęła: 

 Uchwałę nr 3/2022 Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Kępnie z dnia 14 czerwca 2022 r. w sprawie  wyrażenia opinii w przedmiocie rocznego 

sprawozdania z Planu finansowego, w tym Planu inwestycyjnego Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Kępnie za rok 2021 – uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

 

 Uchwałę nr 4/2022 Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Kępnie z dnia 14 czerwca 2022 r. w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie Planu finansowego,  

w tym Planu inwestycyjnego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kępnie  

na 2022 r. – uchwałę przyjęto jednogłośnie. 

 

7. Dyskusja, wnioski i wolne głosy. 

Pan Adam Kopis poprosił o wyjaśnienie zapisów widniejących w otrzymanych przez członków Rady       

     materiałach dotyczących dofinansowania kwotą 1 mln zł  SPZOZ w Kępnie przez Gminę Łęka  

     Opatowska. Sytuacja została wyjaśniona.  

Pan Adam Kopis zaapelował o wspólną odpowiedzialność za funkcjonowanie SPZOZ w Kępnie. 

Zwrócił się z prośbą do Starosty i Wicestarosty o podjęcie rozmów i negocjacji w tym temacie.  

Pani Alicja Śniegocka poinformowała, że rozmowy w tym temacie często się odbywają i ten temat 

również w dniu jutrzejszym, podczas spotkania z jednym z samorządów zostanie podjęty. 

 

8.  Na tym posiedzenie zakończono. 

 

        Zastępca Przewodniczącego Rady Społecznej 

                    SPZOZ w Kępnie 

                            /-/ Bogumiła Lewandowska-Siwek 

Protokołowała: 

       /-/ Agata  Sztucka  
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Załączniki do protokołu: 

1. Zawiadomienie o posiedzeniu Rady Społecznej SPZOZ; 

2. Lista obecności; 

3. Uchwała Nr 3/2022 Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Kępnie z dnia 14 czerwca 2022 r. w sprawie  wyrażenia opinii w przedmiocie rocznego 

sprawozdania z Planu finansowego, w tym Planu inwestycyjnego Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kępnie za rok 2021; 

4. Uchwała Nr 4/2022 Rady Społecznej Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w Kępnie z dnia 14 czerwca 2022 r. w sprawie wyrażenia opinii w przedmiocie Planu finansowego, 

w tym Planu inwestycyjnego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Kępnie na 

2022 r.; 

5. Prezentacje; 

6. Nagranie posiedzenia Rady Społecznej SPZOZ z dnia 14 czerwca 2022 r.  

 

 

 

  


